
Svet KS Zalog
Svet KS Zalog je na svoji seji v de-

cembru obravnaval dva osnutka sa-
moupravnih sporammov: o zdrav-
stvenem zavarovanju in o združeva-
nju sredslev za financiranje varstva
pred požarom občine Ljubljana
Mosle-Polje. Razpravljal pa je tudi o
osnutku statuta KS Zalog.

O osnutkih samoupravnih spora-
zumov glede pravic in obveznosti iz
zdravslvenega varstva ter pravic in
obveznosti i/ enotnega programa
zdravstvenega varstva v SR Sloveniji
so vsi prisolni izrazili negativno sta-
lišče in ga utemelpli z naslednjim:

— omenjeni samoupravni spora-
zum ni sprejemljiv, ker ne rešuje bi-
stvenih pomanjkljivosti v zdravstve-
nem varstvu in ne zagotavlja izbolj-
šanje stanja gledc pomanjkanja ka-
pacitet, nezadovoljivih zdravstvenih
uslug, dolgih vrst v čakalnicah, veča-
nja izostankov z dela zaradi bolniških
dopustov itn.;

— samoupravni sporazum naj bi
vseboval tudi konkretne zadolžitve
izvajalcev pri iskanju notranjih re-
zerv. Opazne so tudi razlike oz. zao-
stajanje samoupravljanja v zdrav-
stvenih zavodih v primerjavi z go-
spodarstvom;

— uvedba participacije bo zahte-
vala dodatno število zaposlenih v
administraciji, kar pa zmanjšuje na-
rodni dohodek. To posredno vpliva
na to, da bodo delavci z nizkimi
osebnimi dohodki še redkeje iskali
pomoč zdravstvenih zavodov;

— nesprejemljiv je tudi del 35.
čiena, ki določa 70-odstotno nado-
mestilo osebnega dohodka za nego
otroka. Velika stopnja inflacije in
•iejstvo, da se osnova izračunava od
>sebnega dohodka iz prejšnjega Ieta,
lboje bo v preveliki meri vplivalona
nlade družine v začetku skupnega

: ivljenja.
Samoupravni sporazum o združe-

vanju sredstev za financiranje var-
stva pred požarom občine Ljubljana
Moste-Polje so navzoči sprejeli brez
vsakih pripomb.

Kinematografsko podjelje Ljub-
Ijana je s 25. decembrom prenehalo
predvajati filme v kino dvorani v Za-
logu. Krajevna skupnost bo stopila v
stik s pristojnimi organi, s kuhumo
skupnostjo občine Moste-Polje in s
kinematografskim podjetjem Ljub-
Ijana, da bi skušala obnoviti predva-
janje filmov.

Kino predslave so bile zadovoljivo
obiskane in filmi so nam nudiH kul-
turni užitek, zabavo in sprostitev.

OO ZSMS Zalog bo — s pristan-
kom sveta krajevne skupnosti Zalog
— vsakpelekod 1K do 22 ureorgani-
zirala v kino dvorani zadružnega
doma v Zalogu družbene plese. Pri-
prave so že v polnem teku.

Organizacija ZRVS Zalog je imela
v decembru letno skupščino. Predla-
gali in ocenili so svoje delo ter si za-
dali nove naloge za leto 1978. Orga-
nizirali so tudi pohod na Debni vrh.
vendar je bila zaradi dežja udeležba
bolj skromna.

Gradnja nove trgovine v Zalogu
poteka izredno hitro in po načrtih.
Upravičeno se zato lahko veselimo,
da bodo vrste v trgovini kmalu kraj-
še, oziroma bodo popolnoma izgini-
le.

Tudi v KS Zalog so priprave na vo-
litve v polnem teku. Popisovanje
evidentiranih kandidatov je že v zak-
Ijučni fazi.
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